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PROTOKÓŁ Nr  35/2022 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
które odbyło się 24 czerwca 2022 roku, o godz. 1400 

 
Przewodnicząca Komisji  –  Marzena Murawska 
Protokolant            -  Joanna Kosior 
 
  
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 7 radnych oraz 
zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany do uchwały nr 364/XXXIII/2021 

Rady Powiatu w Radomiu z dnia  23 sierpnia 2021r. w sprawie ustalenia planu sieci szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Radomskiego. 
 

2. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 425/XXXIX/2022 
Rady Powiatu w Radomiu z dnia 28 stycznia 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Miastu i Gminie Skaryszew  na dofinansowanie zadania własnego gminy w 
zakresie kultury, zmienionej uchwałą nr 459/XLII/2022 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 
29 kwietnia 2022 r. 

 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 

458/XLII/2022 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 29 kwietnia 20222 r. w sprawie 
powierzenia Gminie Przytyk zadania z zakresu kultury w 2022 roku 
 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, o wizycie, która odbyła razem z Panem Starostą do 
CKZiU w Pionkach. Była bardzo wzruszona tym, że  absolwenci rocznika 1971 ufundowali 
tablicę pamiątkową dla swojej nauczycielki języka polskiego. Ci technicy, z którymi 
rozmawiali, ukończyli Akademię Górniczo Hutniczą, mają sentyment dla człowieka , który 
nauczył ich postaw moralnych. Była to bardzo kształcąca lekcja dla obecnej młodzieży CKZiU. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad –Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany do uchwały nr 364/XXXIII/2021 Rady Powiatu w Radomiu z dnia  23 
sierpnia 2021r. w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na 
terenie Powiatu Radomskiego 

Dyrektor Wydziału Edukacji Dariusz Leśkiewicz powiedział, że  
zachodzi konieczność zmiany niektórych zapisów uchwały Rady Powiatu  w sprawie planu 
sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Radomskiego. Dotyczy 
to pkt 2 oraz 4 załącznika nr 1 do niniejszej uchwały.  
W skład Zespołu Szkół w Pionkach Al. Lipowe 23 , 26-670 Pionki wchodzą: 
- 4 - letnie Liceum Ogólnokształcące 
- 5 - letnie Technikum 
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A w skład Zespołu Szkół  im. Jędrzeja Śniadeckiego  w Pionkach 
ul. Parkowa 4, 26-670 Pionki wejdą: 

 Szkoła Specjalna w tym: 
- Szkoła Podstawowa Specjalna  z oddziałami przedszkolnymi 
- Szkoła Specjalna Przysposabiająca   do Pracy 
- Branżowa Szkoła I stopnia Specjalna 

 Branżowa szkoła I stopnia 

  Liceum Ogólnokształcące 

 Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych 

 Szkoła Policealna 
 

W związku z utworzeniem od 1 września 2022 roku Zespołu Szkół w Pionkach, ul. Aleje 
Lipowe 23, 26-670 Pionki, w skład którego będzie wchodziło Liceum Ogólnokształcące im. 
Marii Dąbrowskiej oraz wyłączone z Zespołu Szkół  im. Jędrzeja Śniadeckiego w Pionkach II 
Technikum, ul. Parkowa 4, 26-670 Pionki zaistniała konieczność zmiany zapisów sieci szkół 
publicznych ponadpodstawowych i specjalnych prowadzonych przez Powiat Radomski. 
 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt w/w uchwały. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały Nr 425/XXXIX/2022 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 28 stycznia 
2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu i Gminie Skaryszew  na 
dofinansowanie zadania własnego gminy w zakresie kultury, zmienionej uchwałą nr 
459/XLII/2022 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 29 kwietnia 2022 r. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że Rada Powiatu w Radomiu uchwałą 
Nr 425/XXXIX/2022 z dnia 28 stycznia 2022 r.  zmienionej uchwałą nr 459/XLII/2022 Rady 
Powiatu w Radomiu z dnia 29 kwietnia 2022 r. przyznała środki finansowe na udzielenie 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej Miastu i Gminie Skaryszew z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zadania własnego gminy w zakresie kultury pn: Ludowy Jarmark Koński w 
Skaryszewie.  
W związku z pismem  zastępcy burmistrza Miasta i Gminy Skaryszew Roberta Faryny 
informującym o zmianie nazwy wydarzenia na „Skaryszewski Jarmark - Dni Ziemi 
Skaryszewskiej”  konieczna jest w oparciu o art. 7a i art. 12 pkt. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998 roku o samorządzie powiatowym zmiana w/w uchwały. 
 
 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 458/XLII/2022 Rady Powiatu w Radomiu 
z dnia 29 kwietnia 20222 r. w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadania z zakresu kultury 
w 2022 roku 
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Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera powiedział, że na podstawie art. 12 pkt 8a oraz 
art. 5 ust. 2 w związku z art. 4 ust.1 pkt 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie 
powiatowym Rada Powiatu w Radomiu uchwałą Nr 458/XLII/2022 Rady Powiatu w Radomiu 
z dnia 29 kwietnia 20222 r. powierzyła Gminie Przytyk realizację zadania publicznego 
należącego do powiatu z zakresu kultury dotyczącego organizacji „XXI Ogólnopolskich 
Targów Papryki”  i przeznaczyła na ten cel kwotę 25 000 zł. W związku ze zwiększeniem 
dotacji o kwotę 20 000 zł na realizację w/w zadania konieczna  jest zmiana w/w uchwały.  

 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali projekt w/w uchwały. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Kozera poinformował, że razem z Dyrektorem byli na 
zakończeniu roku w Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach. Powiedział, że nowo powstała 
szkoła cieszy się imponującym wynikiem frekwencji. Wszelkie prace wokoło szkoły trwają, 
drogi dojazdu są już wyasfaltowane. Będzie ogłaszany przetarg na łącznik pomiędzy 
budynkami. Szkoła cieszy się dużym zainteresowaniem. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że warto dodać również o szkole w 
Pionkach , gdzie prace przebiegają według harmonogramu. Jest już promesa na szpital jak 
również na dostosowanie szkoły tzw ”zielonego” pod potrzeby szkoły specjalnej. Kolejna 
sprawa to kontynuowanie sali gimnastycznej przy LO w Pionkach. Warto wiedzieć, że 420 
dzieci w szkole, która jeszcze trzy lata temu powinna być zamknięta. Oczywiście trzeba było 
poczynić odpowiednie kroki by tak się zadziało. Jest przekonany, że  dostosują za te 6 mln zł 
tą szkołę specjalną a nie da się ukryć, że dzieci z niepełnosprawnościami przybywa. Od 
września placówka ta będzie funkcjonowała. 
 
 
Więcej  spraw nie zgłoszono. 
 
Po dyskusji wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 35 
posiedzenie o godz.14:30. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                          Marzena Murawska 


